
ZAPISNIK 

 
s izborne godišnje skupštine Hrvatskog meteorološkog društva 

održane 01. srpnja 2009. u prostorijama Hrvatskog prirodoslovnog društva, 
Frankopanska 1, Zagreb, s početkom u 16 sati 

 
 
 Skupština Hrvatskog meteorološkog društva započela je pozdravnim govorom 
njegove predsjednice  Alice Bajić, koja je istaknula kako je ova skupština i godišnja i 
izborna. Budući da broj prisutnih članova Društva nije prešao polovicu ukupnog broja 
članova, početak formalnog dijela skupštine odgođen je za pola sata. Kroz to vrijeme 
predstavljena su dva nova meteorološka izdanja. Melita Perčec Tadić predstavila je 
Klimatski atlas Hrvatske, dok je Branko Grisogono predstavio knjigu Dinamička 
meteorologija autora N. Šinik i B. Grisogono. 

Nakon isteka pola sata, predsjednica Društva Alica Bajić ustanovila je broj 
prisutnih (24 člana Društva) te potvrdila da će odluke donesene na skupštini biti 
pravovaljane, jer prema važećem Statutu Društva, nakon isteka pola sata odluke koje 
donosi skupština postaju pravovaljane bez obzira na broj prisutnih članova. 
 
 
Ad 1. 
 

Nakon utvrđivanja broja prisutnih članova Društva, skupština je nastavljena 
iznošenjem dnevnog reda: 

 
1. Otvorenje skupštine 
2. Izbor radnog predsjedništva skupštine, zapisničara, ovjerovitelja zapisnika i 

verifikacijske komisije 
3. Predstavljanje klimatskog atlasa Hrvatske 
4. Predstavljanje knjige dinamička meteorologija 
5. Izvještaj o radu Društva, financijski izvještaj i izvještaj Nadzornog odbora 
6. Program rada Društva i financijski plan za 2009. godinu 
7. Rasprava i usvajanje izvještaja i planova 
8. Razrješenje predsjednika, Upravnog odbora, Nadzornog odbora i Suda časti 
9. Biranje predsjednika, Upravnog odbora, Nadzornog odbora i Suda časti 
10. Biranje počasnih članova 
11. Razno 
 

 
Ad 2. 

 
U radno predsjedništvo jednoglasno su izabrani Davor Nikolić, Alica Bajić i 

Zvonko Žibrat. Za zapisničara je izabrana Katarina Šmalcelj. Kao ovjerovitelji zapisnika 
izabrani su Ivan Ljuština i Antun Marki. Za članove verifikacijske komisije izabrani su  
Dubravka Rasol, Višnja Vučetić i Mirta Patarčić. 
 



Ad 5. 
 
 Izvještaj o radu Društva od zadnje skupštine koja je bila u lipnju 2007, podnijela 
je Alica Bajić. Kao važne provedene aktivnosti, istaknute su: 

- objavljivanje priopćenja za javnost vezano za davanje meteoroloških 
informacija u javnosti 

- izrada baze podataka članova 
- nabava tehničke opreme (prijenosno računalo i printer) 
- podnošenje molbe Državnom hidrometeorološkom zavodu za ustupanje 

prostora u novoj zgradi, za potrebe Društva 
 

Od ostalih aktivnosti spomenuto je još publiciranje Hrvatskog meteorološkog 
časopisa, izrada nove web stranice Društva, suorganizacija stručnih i znanstvanih 
skupova (konferencija HARMO12, Cavtat, 2008; Konferencija o vodama, Opatija, 2007; 
Festival znanosti, Zagreb, svake godine), edukativni projekt «Mala meteorološka 
radionica», program GLOBE, akcija «Brački povjetarac» itd. 

Financijski izvještaj također je podnijela Alica Bajić.  
Izvještaj Nadzornog odbora podnio je Antun Marki koji je istaknuo dobru 

suradnju Upravnog i Nadzornog odbora, te ustanovio da nema nikakvih primjedbi na rad 
Upravnog odbora.  

 
Izvještaj o radu društva, financijski izvještaj i izvještaj nadzornog odbora 

jednoglasno su usvojeni.  
 Svi se godišnji izvještaji nalaze na web stranici Društva, a i dostavljeni su 
članovima Društva putem pošte. 
 
 
Ad 6. 
 

Program rada Društva za 2009. godinu iznijela je Alica Bajić. Programom su 
obuhvaćene sljedeće aktivnosti: 
 

- organizacija stručnih rasprava i predavanja 
- publiciranje i publikacije 
- strukovna domaća i međunarodna suradnja 
- popularizacija meteorologije 
- strukovna pomoć 
- strukovne akcije 

 
Financijski plan za 2009. godinu također je iznijela Alica Bajić te istaknula da 

nema bitnih promjena u odnosu na prošlu godinu. 
 
 



Ad 7. 
 

Za riječ se javila Sonja Vidič koja je predložila akciju kojom bi se na kvalitetniji 
način populariziralo struku. Iznijela je prijedlog da svaki član Društva napravi kratak opis 
onoga što radi i na koji način doprinosi struci. Time bi se dobio uvid u širinu struke i 
bogatstvo bavljenja meteorologijom. Također, time bi se možda privukao veći broj 
sponzora i podupiratelja Društva. Istaknuto je da pojam Hrvatskog meteorološkog 
društva djeluje pomalo apstraktno, te da je puno bolje ako iza tog imena Društva stoji 
popis pojedinaca, za koje se vidi kako se zovu i čime se bave. Ti kratki sažeci bili bi 
stavljeni na web stranicu. 

Branko Grisogono postavio je pitanje da li i dalje postoji objava doktorskih i 
magistarskih radova na web stranici Društva. Odgovor je da ne, jer se ti podaci objavljuju 
u sklopu Hrvatskog meteorološkog časopisa. Predloženo je da se te obavijesti stave na 
web stranicu. 

Višnja Vučetić predložila je da se na web stranicu stavi popis svih dosadašnjih 
diplomanata, magistara znanosti i doktora znanosti. 

Branko Grisogono ponudioje da će osigurati statistiku o svim diplomskim 
radovima koji se nalaze u knjižnici Geofizičkog zavoda, a koja bi se također mogla staviti 
na web stranicu. 
 Plan rada Društva i financijski plan jednoglasno su usvojeni. 
 Svi se planovi nalaze na web stranici Društva, a i dostavljeni su članovima 
Društva putem pošte. 
 
 
Ad 8. 
 

Razriješeni su dužnosti predsjednik Društva, Upravni i Nadzorni odbor te Sud 
časti. 
 
 
Ad 9. 
 
 Jednoglasno su izabrani novi predsjednik Društva i ostala tijela Društva. Za 
predsjednicu Društva izabrana je Amela Jeričević. U Upravni odbor izabrani su Katarina 
Šmalcelj, Jadran Jurković, Alica Bajić, Čedo Branković, Maja Telišman Prtenjak i Ivan 
Ljuština. U Nadzorni odbor izabrani su Antun Marki, Alen Sajko i Davor Nikolić. U Sud 
časti izabrane su Inga Lisac, Edita Lončar i Marina Mileta. 
 Nova predsjednica, Amela Jeričević, zahvalila se na izboru te preuzela vođenje 
Skupštine. 
 
 
Ad 10. 
 
 Predloženo je da se dosadašnjim predsjednicima Društva dodijeli status počasnog 
člana. Prijedlog je jednoglasno usvojen. 



 Za počasne članove Društva izabrani su: Dražen Poje, Vesna Jurčec, Nadežda 
Šinik, Janja Milković, Ivan Čačić, Marjana Gajić Čapka i Alica Bajić. 
 
 
Ad 11. 
 
Dražen Poje javio se za riječ i iznio nekoliko prijedloga: 

- za idući izvještaj o radu Društva navesti točan broj održanih predavanja 
u javnosti 

- staviti na web stranicu slike s Festivala znanosti 
- objaviti na web stranici aktivnosti pojedinih članova Društva i njihove 

objavljene publikacije 
- češće osvježavati web stranicu 

 
Prijedlozi su podržani i Upravni odbor će ih razmotriti na svojoj sjednici. 
 
 
 
Skupština je završila u 17.30 h. 
 
 
 
Zapisnik sastavila:  Predsjednica Društva:  Ovjerovitelji zapisnika: 
 
 
Katarina Šmalcelj  Amela Jeričević  Ivan Ljuština 
 
        Antun Marki 
 


